
Commissie rol Koninklijk Huis in de zaak J.A. Poch 

Aan de Minister van Justitie en Veiligheid 

Amsterdam, 9 mei 2022 

Op 12 november 2021 heeft uw ambtsvoorganger mij benoemd als enig lid van de Commissie rol 

Koninklijk Huis in de zaak J.A. Poch. De commissie heeft tot taak te onderzoeken of er beïnvloeding 

heeft plaatsgevonden vanwege het Koninklijk Huis of vanuit kringen rondom het Koninklijk Huis in de 

zaak tegen de heer J.A. Poch.  

Het besluit waarmee de commissie is ingesteld (Stcrt. 2021, nr. 47067), bepaalt dat de commissie 

haar rapport vóór 1 juni 2022 aan u uitbrengt. Zoals u weet is enige vertraging in de aanlevering van 

informatie ontstaan, waardoor de oplevering ook enigszins vertraging zou kunnen ondervinden. Ik 

zou u echter hoe dan ook in overweging willen geven om deze termijn te verlengen. Dit houdt 

verband met het volgende. 

De commissie is ingesteld naar aanleiding van de motie-Sjoerdsma c.s. (Kamerstukken II 2020/21, 

35570 VI, nr. 127). Deze motie is ingediend tijdens een debat op 14 september 2021 over het rapport 

van een commissie die eerder onderzoek heeft verricht naar de zaak J.A. Poch, de Commissie Dossier 

J.A. Poch. Uw ambtsvoorganger heeft de Tweede Kamer toegezegd het archief van die commissie 

aan de Tweede Kamer te doen toekomen. Ten tijde van de instelling van mijn commissie was het 

streven van uw ambtsvoorganger er nog op gericht dit archief uiterlijk 1 december 2021 aan de 

Kamer te verstrekken (Kamerstukken II 2020/21, 35570 VI, nr. 123). Na de instelling, op 30 november 

2021, meldde hij dat deze planning toch niet haalbaar was (Kamerstukken II 2021/22, 35925 VI, nr. 

121). Een nieuwe datum is daarbij niet genoemd. 

Aangezien in het archief ook documenten zijn opgenomen die verband houden met de 

werkzaamheden van mijn commissie, ware mijns inziens te overwegen dat ik mijn rapport pas 

uitbreng nadat het archief aan de Kamer is verstrekt en de Kamer bovendien in de gelegenheid is 

gesteld om te bezien of de verstrekte documenten aanleiding geven tot het stellen van nadere 

vragen over het onderwerp waar mijn commissie onderzoek naar verricht. Die kan ik dan zo mogelijk 

nog betrekken bij de definitieve vaststelling van het rapport. 

Tot nader overleg ben ik uiteraard gaarne bereid. 

Hoogachtend,  

Prof. Dr. A.H.G. Rinnooy Kan 


